## Prayer items – Florin, local Romanian missionary

### **Ministry Updates and Prayer Requests**

- Pray for the Florin's Jewish ministry:
  - A small group of Jewish Messianic believers meets every Shabbat morning in Bucharest for worship, prayer, Bible study, and fellowship over a shared meal.
  - On every Friday evenings, they connect online for prayer and fellowship with members outside the city.
  - They use Jewish Feasts as opportunities to build relationships and demonstrate the gospel to both Jews and non-Jews. Daily, the group stays in contact, encouraging one another to share Jesus and invest in new relationships so that others may come to know Him as their Savior.
- Pray for open hearts and doors to reach unbelievers in Romania, both Jews and non-Jews.
- Elena has not yet been water baptized due to some family challenges. Pray for wisdom in how to lovingly support and guide both her and her husband Alex as they grow in their walk with the Lord.
- Please pray for Raphael, Gabriel, Emanuela, Adrian, Eduard, Lucian, Alex, Dorin, Philip, Andrew, Niculina, Irina, Alesa, Rodica, Cristina, Irina & Vlad, and others in the group going through difficult times.
- Pray for wisdom and strategy for Florin as he interacts with new people, some of whom are visiting Romania from Israel. Ask for the Holy Spirit's guidance on how to approach these Jews with anointed words and attitudes.
- Pray that Florin is granted extra time, strength, and unwavering faith to continue serving the Jewish community despite the challenges surrounding Peter's situation. Pray that the Lord will give him the resilience and grace to carry out his work during this difficult time.
- Pray for Florin to have clear discernment in prioritizing his responsibilities, to wisely and prayerfully balance his time between ministry and family, and to make the right decisions at the right time in both areas.

#### **Family Updates and Prayer Requests**

- Pete (18) passed his university admission exam and will attend Romania's top IT university. He's finishing high school exams in early June. He recently had another MRI on shoulder (results pending) but feels well and has adopted a healthier lifestyle. The family continues to consult with oncologists. Pray that the ongoing oncologist consultations would bring clarity, direction, and complete healing.
- Priscilla (20) is taking her 2nd-year medical exams, which end in July. She faces study challenges due to limited space in their current 3-room apartment.
- Andreas (16), Mattay (8), and Ezra (6) are doing well and keeping the family busy.
- House renovations have slowed due to financial strain from Pete's health needs. The family hopes to move out of the apartment by the end of July.
- Pray for extra grace and wisdom in parenting all their children.
- The current living location may pose health risks, please pray for the health and well-being of all family members.
- Pray for Florin, sharing the Good News of reconciliation through the faith in Jesus remains the central calling on his life. He deeply desires to be more available for the works the Lord has already prepared. Please pray that he would find more time and deepen personal relationship in the Lord.



# 宣教祈禱運動 - 歐洲

5/25/2025

# 代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin

# 事工更新和祈禱事項

- 請為Florin的猶太事工代禱:
  - 猶太彌賽亞信徒小組每週六的安息日早晨在Bucharest聚會,一同敬拜、禱告、研讀聖經,並共享 愛錠團契。
  - 每週五晚上,他們會在網上與城外的猶太彌賽亞信徒聚會,一同禱告與團契。
  - 他們藉著猶太節期作為機會,與猶太人建立關係,並向猶太人與非猶太人宣揚福音的大能。這個 小組每天都保持聯繫,彼此鼓勵傳揚耶穌,並建立關係,使更多人能認識耶穌為救主。
- 祈求神敞開福音的大門給在羅馬利亞的非信徒(猶太人和非猶太人)、並預備他們的心。
- Elena因家庭上的一些挑戰尚未接受水禮。請為我們禱告,能有智慧及愛心地來扶持並引導她與她的 丈夫Alex,使他們在主裡的信仰道路上繼續成長。
- 請為Raphael、Gabriel、Emanuela、Adrian、Eduard、Lucian、Alex、Dorin、Philip、Andrew、Niculina、Irina、Alesa、Rodica、Cristina、Irina 和 Vlad以及小組中其他正經歷艱難時期的人代禱。

- 求神使Florin有著敏感的心對主帶領前來的新人,有些人從以色列來羅馬尼亞旅遊。並祈求聖靈給額外的智慧和策略,幫助他們與猶太人溝通時如何用神的話語和態度來接近他們。
- 請為Florin祈禱,求主賜給他額外的時間、力量和信心,使他在Pete的情況下,仍能繼續有力地服侍 猶太人。願主賜給他身體和心靈的力量,幫助他度過這個艱難時刻。
- 求神賜Florin有清晰的辨別,能夠在眾多責任中正確地分辨選擇優先次序,並以智慧和禱告的心在事工與家庭之間取得平衡,並在兩個當中都能在適當的時候做出正確的決定。

## 家庭更新和祈禱事項

- Pete(18歲)通過了大學入學考試,即將就讀羅馬尼亞最頂尖的電腦資訊科技大學。他正在完成高中畢業考試(6月初)。最近他又做了一次局部核磁共振掃描(結果尚未出爐),目前感覺良好,並已採取更健康的生活方式,包括特殊飲食、充足睡眠與規律運動,家人仍持續與腫瘤科醫師聯絡。請為後續的醫療諮詢能帶來清楚的方向與完全的康復禱告。
- Priscilla (20歲)正在進行醫學系二年級期末考試,預計七月結束。由於全家目前住在三房的小公寓中,學習空間有限,對她的學習造成壓力。請為她在這段密集學習期間有專注力禱告。
- Andreas(16歲)、Mattay(8歲)、Ezra(6歲)一切安好,也讓全家保持活力與忙碌。
- 為教養兒女禱告,求主賜下更多的恩典與智慧,幫助Florin和Alina在養育孩子的過程中,能夠依靠神的引導,做出明智的決定,並賜給他們耐心與愛心。
- 為新家的進展禱告,新家的工程進展緩慢,但目前計畫將恢復施工。。請為家人尋得合適的工人與經濟壓力禱告,願基本工程能夠順利完成,並能如期於7月底前搬入新家。
- 目前的居住環境可能會帶來健康風險,請為Florin一家所有成員的健康祈禱,願主保守他們身體健康、平安。
- 請為Florin代禱,神對他的呼召是傳揚藉著信靠耶穌而與神和好的福音。他深切渴望能有更多時間參與主已預備的事工。請禱告他能騰出時間,並在與主的個人關係中更加深入與親近。

